

Certificate RU16/81841789

The Food Safety Management System of

AO «Sovietskaya Sibir»

Ul. Nemirovicha-Danchenko, 104, Novosibirsk, 630048, Russian Federation

has been assessed and complies with the requirements of

Food Safety System Certification (FSSC) 22000

(Version 4.1)

Certification scheme food safety management systems consisting of the following elements:
ISO 22000:2005, ISO/TS22002-4:2013 and additional FSSC 22000 requirement (version 4.1).

This certificate is applicable for:

**Manufacture of paper and cardboard packaging materials
for food products**

Food Category: I - Production of Food Packaging and Packaging Material

This certificate is valid from 26 September 2018 until 18 August 2019
and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Date of Certification decision 26 September 2018

Re certification audit due before 6 August 2019

Issue 2. Certified since 19 August 2013

The audit leading to this certificate commenced on 14 June 2018
Previous issue certificate validity date was until 18 August 2019



Authorised by

Authorised Accredited Office Manager

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

HC SGS FSSC 22000 V4 0118
Page 1 of 1



0005

Validity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of certified organizations available on www.fssc22000.com.



This document is issued by the Company subject to its General Conditions of Certification Services accessible at www.sgs.com/terms_and_conditions.htm. Attention is drawn to the limitations of liability, indemnification and jurisdictional issues established therein. The authenticity of this document may be verified at <http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory>. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.

SGS

Сертификат RU16/81841789

Система Менеджмента

АО "Советская Сибирь"

Россия, 630048, г. Новосибирск, ул. Немировича-Данченко, 104

Была оценена и сертифицирована, как отвечающая требованиям

Food Safety System Certification (FSSC) 22000

(Version 4.1)

Certification scheme food safety management systems consisting of the following elements:
ISO 22000:2005, ISO/TS22002-4:2013 and additional FSSC 22000 requirement (version 4.1).

Для следующих видов деятельности (область применения)

**Производство упаковочных материалов из бумаги и картона
для пищевой промышленности**

Группа пищевых продуктов: I - Производство пищевой упаковки и упаковочных материалов

Настоящий сертификат действителен с 26 сентября 2018 г. по 18 августа 2019 г.
и действует при удовлетворительном прохождении инспекционных аудитов.

Дата принятия решения о сертификации 26 сентября 2018 г.

Срок ресертификации до 6 августа 2019 г.

Выпуск 2. Сертифицировано с 19 августа 2013 г.

Аудит, по результатам которого был выдан сертификат, начался 14 июня 2018 г.
Ранее выданный сертификат действовал до 18 августа 2019 г.



Уполномоченные лица

Authorised Accredited Office Manager

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

HC SGS FSSC 22000 V4 0118
Страница 1 из 1



0005

Валидность данного сертификата можно проверить на платформе сертифицированных организаций FSSC 22000 на сайте www.fssc22000.com



Настоящий документ выпущен Компанией в соответствии с «Общими Условиями Услуг по Сертификации» (www.sgs.com/terms_and_conditions.htm). Обращаем внимание на условия об ограничении и освобождении от ответственности и юрисдикции. Подлинность данного документа можно проверить на сайте <http://www.sgs.com/en/Our-Company/Certified-Client-Directories/Certified-Client-Directories.aspx>. Любые несанкционированные изменения, подделка, фальсификация, копирование содержания или оформления данного документа являются незаконными, а нарушители могут подвергнуться преследованию в установленном законом порядке.